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Subsemnatul Velican Ioan,avand in vedere prevederile art.225(2) din OUG 5712019,prezinL
urrnatorul raport privind activitatea desfasurata in perioada 0I.01.2021-3L12.2021 .

Dupa constituirea comisiilor de specialitate am fost ales sa fac parte din Comisia 1: Pentru
progt'ame de dezvoltare economico-sociale, menajarea teritoriului si urbanism,buget-finante, administra-

reeL patrimoniului public si privatat al comunei,agricultura,silvicultura,gospodarie comunala,protectia
mecliului,servicii si comert. Sunt consilier local din anul 2004,iar in acesti ani am avut si un mandat de

viceprimar intre anii 2004-2008.

Ca obligatie fundamentala a consilierului local,am participat la toate cele 12 sedinte ordinare si 2

extraordinare,cat si la toate sedintele de comisie .Dtn cauza ca am fost plecat din localitate o singura sedinta

de comisie am tinut-o folosind platforma Google Meet.

In cadrul sedintelor de comisie am analizattoate proiectele de hotarari aducand amendamente la
unele dintre ele pe care le-am considerat necesare.

In sedintele de consiliu am votat toate proiectele de hotarari,tinand cont de problemele cu care se

confrunta comuna Harman si in sprijinul tuturor locuitorilor acestei comune,pe care ii rcprezint.

Drn cauza pandemiei nu am putut tine audiente cu cetatenii comunei Harman,participand fizic,
intr-un cadru organrzat,si de aceea am folosit mediul online si telefonic ,pe langa intalnirile spotadice cu

cetati:nii.

Militez pentru ordine,curatenie si disciplina si de aceea am fost de acord cu sumele alocate in
buget pentru spatii verzi.Imi doresca o comuna curata cu multe parcuri cu verdeata,pomi si flori care sa ne

faca mandrii ca locuim in ea si care sa atraga cat mai multi turisti.

Nu am fost de acord ,in discutiile pe care le-am avut cu crescatorii de taurine din comuna,cu
trec:erea acestor animale pe strada A.Saguna pentru a se duce in pasune.Le-am propus o ruta ocolitoale,
pe care am fblosit-o cu succes in mandatul meu de viceprimar sau pe aceeasi ruta pe care au folosit-o,

conducandu-si animalele si facand curatenie in urma lor, respectand regulamentul de aplicare a

O. U. G.nr. 19 5 I 2002.art.| 62.1 63 .

Am sustinut toate proiectele privind infrastructra comunei atatprin fonduri proprii cat si prin
fonduri externe,raspunzand tuturor solicitarilor venite din partea d-lui Primar de a-l insotii in toate zonele

unde se vor concretizaacestea.Cu aceasta a^azie mi-am folosit intragamea experienta dintr-o activitate de

3 5 de ani in constructii drumuri ,poduri si tuneluri,dand niste sugestii pentru proiectarea si executia
acestrtra.

Am fost de acord cu introducerea RAT-ului in comunadar nu sunt de acord cu folosirea unor
rnijloace de transporl mult prea man fata de cerintele locuitorilor cornunei Llarman si satului Podu-Olt.



Singura cale de a reduce cheltuielile, si asa foarte mari,este inlocuirea acestor autobuze cu microbuze de

max.1Z0 de persoane .

Impreuna cu d-nul Viceprimar si ceilalti membrii ai comisiei de evaluare a

terenurilor,nominalizata prin Dispozitia m.20312020 de catre Primarul Comunei Hatman,am efectuat

deplasari pe teren si am verificat starea drumurilor respective pentru a indeplinii criteriile de acceptare a

donatiei de catre Primaria Harman.

Multumesc colegilor Consilieri si Conducerii Primariei Harman pentru colaborarea pe care am

avut-o in aceasta perioada,urm and ca in perioada anului 2022 sa-mr exercit atributiile de Consiler Local in

conformitate cu prevederile art,l29 din O.G.5l12019 si respectand juramantul depus.


